



<p>Protokoll</p> <p>2007-07-08</p>
--

Rallykommittén Smålands BF

Plats Telefonmöte 2007-07-08 kl 20.00 – 22.00
Närvarande Jan Möller, Gert-Owe Pettersson, Michael Johansson, Ann Johansson och Sara Gustavsson. Johan Westergren under punkt nr 6.

1. Tävlingar under året

Diskussion om våra DM-tävlingar som varit. Uppskattat i Vara och Emådalen bland dom aktiva. Om vi lägger DM i SSR nästa år så bör DM ha en egen domarjury, inte så snabba vägar och mer samförstånd mellan distrikten (med tanke på rekogniseringen).

2. Förar/Arrangörsträff

Förar och arrangörsträff planeras till lördag eller söndag v 46. Förslag: arrangörerna kl 09.00 – 13.00 och förarna 14.00-18.00 samma dag. Janne kollar lokal i Lammhult och återkommer. Diskussion kring rallyforum på vår hemsida. Kan finnas möjlighet till detta under början av 2008. Folkracesektionen kommer testa under hösten. Förslag att vi går ut med enkät eller liknande och skapar en egen e-post adress till rallykommittén, dit vi kan få förslag om förbättringar till. Sara ordnar detta.

3. DM

Gr H 66-74 inga aktiva i DM, trots egen klass. Diskussion kring Appendix K. Förslag kom fram att vi inte tar med denna klass i DM nästkommande år, då vi, enligt historiska utskottet, inte bör blanda in dom bland våra nationella klasser. Samt att en särskild tekniker ska närvara när App K bilar ska besiktigas och det blir en kostnadsfråga för arrangören. Trots allt inte så många App K besiktigade bilar i distriktet. A-besiktning ska fortsatt vara ett krav. Dispenser angående detta skrivs ej. Diskussion. DM-pris – presentkort på 2 dagars utbildning. Sara informerade. Alla tyckte det var en bra idé och Ann ombeds ta upp det i styrelsen om vi kan få möjlighet till billigare tillståndstillsäggsavgift för detta. 5 priser (ekipage) kommer att delas ut. Sara och Anders M ordnar detta.

4. Teknik

Inget direkt nytt. Nya bältesvarningen diskuterades. Gert-Owe tar upp frågan i Tekniska kommittén.

5. Utbildning

Bra tryck på våra utbildningar, 2 fullsatta notutbildningar på rad. Trevligt! Nytt datum för förar/kartläsarutbildning i Vetlanda kommer så snart lokal och LABC:n är bokad. Leif Samuelsson tar den utbildningen i augusti. Co-driverutbildning planeras och Sara återkommer med datum.

6. Övrigt

Mästarmötet blir den 4 augusti i Älmhult hos Anders Martinsson. Smålandslaget är så gott som klart, väntar på Södralaget.

Tävlingskalendern 2008 gicks igenom och vi saknar många tävlingar/arrangörer! Listan läggs ut på nätet och ber arrangörerna reda ut krockarna vi har. Ska lämnas till Janne senast 31/8. Sara ordnar utskicket.

Sara påminde om att Sven i valberedningen vill senast den 15 augusti ha in våra ja eller nej till vidare jobb i kommittén 2009.

Diskussion kring våra domare/tekniska kontrollanters 3-års intervall vad det gäller utbildning. Dispens? Domarträff som steg 3-4 utbildning, vilket inte godkänns som utbildning.

Diskussion kring kontrollantuppdraget på Semesterturen 7 juli.

Rallykommittén 2007-07-09

Sara Gustavsson
Sportgrensansvarig